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...má Karviná největší počet dětských hřišť v okrese?

Průmyslový park je šance, abychom se nestali městem duchů

Karviná je nejen městem zeleně, ale také rájem 
pro děti a jejich rodiče. Na území města se 
nachází celkem 49 dětských hřišť a míst pro 
hraní, což je přibližně dvojnásobek oproti 
ostatním městům v okrese. Tento počet činí 
z Karviné jedničku v oblasti veřejných prostor 
určených pro hry, pohyb a aktivní trávení vol-
ného času těch nejmenších.

„Investice do veřejného prostoru, a zvlášť do míst, 
kde si děti můžou bezpečně hrát, vnímáme jako 
klíčovou součást kvality života v Karviné. Chceme, 
aby každá rodina měla hřiště v dosahu pár minut 
chůze,“ říká primátor Jan Wolf.

Město neustále pracuje na tom, aby hřiště od-
povídala moderním standardům bezpečnosti 
i hravosti – najdete zde skluzavky, houpačky, 
lanové prvky, pískoviště i interaktivní sestavy 
pro děti různého věku. Největší novinkou je roz-
šíření dětského koutku v parku Boženy Němco-
vé o lanové centrum, což přináší další možnosti 
aktivního pohybu v přírodním prostředí.

„Každé hřiště má své specifické prvky, a proto 
jsme připravili on-line mapu, která lidem pomůže 
zjistit nejen, kde hřiště je, ale i co konkrétně nabízí. 
Chceme tím usnadnit výběr a zpříjemnit rodinám 
plánování volného času,“ dodává Jana Maierová, 
vedoucí odboru komunálních služeb.

Všechna hřiště jsou dostupná prostřednic-
tvím on-line mapy v aplikaci Munipolis – stačí 
si ji stáhnout a v sekci Dětská hřiště najdete 
přehledné zobrazení s fotografiemi i popisem 
jednotlivých hřišť.

V nejnovější epizodě podcastu Po čuni! hos-
tí šéfredaktor Magazínu PATRIOT Jaroslav 
Baďura ekonoma Daniela Stavárka z Obchod-
ně podnikatelské fakulty Slezské univerzity. 
Tématem je plánovaná výstavba Panattoni 
Smart Parku v Karviné a její potenciální dopad 
na budoucnost města.

Stavárek upozorňuje na riziko vylidňování Kar-
viné kvůli nedostatku pracovních příležitostí 
a zdůrazňuje, že průmyslový park může být klí-
čem k udržení obyvatel a ekonomické stability. 
Diskutuje také o významu tohoto projektu pro 
okolní města, jako jsou Orlová a Havířov.

Podcast nabízí otevřený pohled na aktuální 
výzvy regionu a možné cesty k jeho oživení.  
Vyvrací také mýty spojené s tímto projektem. 
Pro všechny, kdo se zajímají o budoucnost 

Karviné a regionální rozvoj, je tato epizoda ne-
postradatelným poslechem. Poslouchat může-
te na YouTube – https://z.karvina.cz/DSYT nebo 
Spotify – https://z.karvina.cz/DSS. 

https://z.karvina.cz/Munipolis




